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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Leena Machakaire och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

  
Avdelningschef Lena Hedin informerar rådet om skottlossningen 

mot ett radhus i Skarpnäck häromdagen. Ingen blev skadad. 

Förvaltningen har haft krisstödjare ute i området. Vidare informerar 

hon att är man orolig för något barn eller ungdom så bör man vända 

sig till familjemottagningen.  

 

Lena berättar att Trygghetstorget precis har genomförts i Kärrtorp. 

Det var bra uppslutning med mycket frågor och synpunkter från 

medborgare.  

 

Lena ställer en fråga till rådet huruvida de har några strategier för 

att rekrytera nationella minoriteter till sina föreningar, då detta är en 

stor utmaning. En rådsmedlem berättar att de ska stå utanför Ica och 

försöka nå ut till folk som annars inte hade hittat till föreningen. 

Vidare förklarar Lena att hon ställer frågan då staden har som 

uppdrag att nå ut till minoriteter och att det är svårt även för 

förvaltningen  

 

En diskussion förs kring utmaningarna generellt att involvera andra 

nationaliteter. Alla instämmer i att man ska göra det som känns 

bäst, men när man blir äldre och mer isolerad kan det vara av stor 

hjälp att tillhöra ett sammanhang. Speciellt om man har språkliga 

hinder.  

 

Lena lyfter att det är dags för rådet att träffa gruppledarna från 

nämnden. Datum diskuteras.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 26 september 2024 

 

§ 7  

Tertialrapport 2 för 2024 
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En rådsmedlem lyfter indikatorn ”Andel äldre personer som vet 

vart de ska vända sig för att ansöka om hjälpinsatser” på sida 31. 

Han påpekar att årsmålet är 67 % och syftar till att det tycks finnas 

en koppling mellan mål och resultat. Vilket kan bli missvisande då 

allt tycks uppfyllas. Lena förklarar att detta är en ny indikator och 

att detta mål kommer bli högre och högre för varje år. Vidare 

berättar hon att indikatorerna i sig visar vad vi ska fokusera på.  

 

Lena informerar att förvaltningen prognostiserar ett överskott. Hon 

berättar att inom äldreomsorgen trodde sig förvaltningen fram till 

sommaren ligga på budget. Men med flera avlidna på boenden så 

påverkas prognosen. En plats utgör ungefär en skillnad på en miljon 

i budget.   

 

Vidare informerar Lena om arbetsmodellen Tryggt mottagande i 

hemmet. Som innebär extra hjälp i hemmet för äldre som vistats på 

sjukhus. Detta leder i sin tur till ett minskat behov av 

korttidsplaceringar.  

 

En rådsmedlem ställer en fråga kring det vikande barnantalet inom 

förskolan och byggandet av nya förskolor. Lena svarar att de nya 

förskolorna som hänvisas till beslutades om för väldigt länge sedan. 

Hon förklarar att skapa en prognos för barnantal är väldigt svårt. En 

annan rådsmedlem frågar hur detta kan komma att påverka 

personalen. Lena berättar att ingen personal ska bli uppsagd.  

 

§ 8  

Utreda övertagande av parkskötsel i egen regi 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 9 

Rutin för hantering av medborgarförslag 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 10  

Rörelse/motionsanläggning i Tidaholmsparken 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

 

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (6)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

 

§ 11  

Dricksvatten i Fyrenparken Kärrtorp 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 12  

Skrivelse om förskoleundersökningen 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 13  

Skrivelse om förslag till samlad strategi för 

kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms 

stad 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 14  

Stockholms stads program för stöd till anhöriga 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar och lyfter fram 

förhoppningen att det också genomförs och blir bra.  

 

§ 15  

Motion om att centralisera handläggningen av 

ledsagning/ledsagarservice och biträde av 

kontaktperson 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet anser att förvaltningen lyfter viktiga aspekter. Vidare 

poängterar de att det är viktigt att sådana här frågor får gedigna 

utredningar där man ser till för- och nackdelar.  

 

§ 16  

Motion om effektiva feriejobb för unga 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet ställer sig positiva till att feriejobb erbjuds unga samt att 

prioriteringsplatser finns.  

 

§ 17  

Motion om att förenkla för bilpooler och 

bildelningstjänster 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 5 (6)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet diskuterar för- och nackdelar med motionens förslag utifrån 

miljöaspekten och kommunikationsmöjligheter.  

 

§ 18  

Motion om att du ska få elda kvistar i din egen 

trädgård 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Rådet påpekar att det finns både för- och nackdelar.  

 

§ 19  

Motion (SD) om ny policy för mikromobilitetsfordon 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet anser att det varit stor problematik kring hur 

mikromobilitetsfordon har parkerats. Detta har blivit bättre på 

senaste tiden men är emellertid ett fortsatt problem. Speciellt för de 

som redan har det svårare att ta sig fram.  

 

§ 20  

Reviderade riktlinjer för handläggning av ärenden 

gällande ensamkommande barn och unga 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar och belyser vikten av samma 

rättigheter för alla barn.  

 

§ 21  

Stockholms stads program för de mänskliga 

rättigheterna 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

En rådsmedlem frågar kring varför just Romsk inkludering talas om 

separat. Lena berättar att förvaltningen har i uppdrag att jobba med 

romsk inkludering. Rådet ser det som positivt men lyfter också att 

det finns många utsatta grupper man inte ser.  

 

§ 22  

Hemtjänst utan onödig byråkrati 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Rådet instämmer i förvaltningen svar.  
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Rapporter 

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Leena Machakaire 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  
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